

Spend your summer in Canada, learning English and experiencing a new culture!

Dates: July 17- August 13, 2016

Location: Dalhousie University, Halifax, Nova Scotia, Canada

Registration deadline: May 1, 2016

Learn English by Living in English

Dalhousie University's Summer English in Canada program combines English classes with practical opportunities to practice your English skills. Mornings consist of intensive reading, writing, speaking and listening classes. In the afternoons, the Interacting with the English Language workshops will allow you to use the language you've learned in real-life situations in the community.

Get to know Canada

On weekends, visit the beautiful parks, beaches, lakes and historic sites the province of Nova Scotia is famous for. Halifax is Canada's friendliest city and it comes alive in summer with festivals and events.

Safe and Convenient Housing

You will stay right on campus in one of the university residences. English-speaking Canadian language assistants live with you in residence for conversation practice and to provide you with information and organize activities. You will have the opportunity to speak English every day in class, around the city, and at home in residence.

Course Fees (per person): \$3300 CDN

Included in the fee:

- Tuition
- Books and learning materials
- IELTS preparation course
- Academic outings
- Access to Dalhousie's Virtual Learning Environment
- Accommodation in a Dalhousie residence
- Wi-Fi Internet Access
- City bus passes
- Weekend activities and trips

Not included:

- Meals and incidental expenses
- International travel to and from Canada
- Non-course travel within Canada

For more information or to register contact:

更多信息或申请请联系:

Dalhousie University ESL Programs 1459 LeMarchant St. PO Box 15000 Halifax , Nova Scotia, Canada B3H 4R2 Website: www.dal.ca/esl E-mail: esl@dal.ca

Tel: +1-902-494-8062

在加拿大过暑假, 学英语, 体验不一样的异国文化!

日期: 2016年7月17日至8月13日

地点:加拿大新斯科舍省哈利法克斯市戴尔豪西大学

申请截止日期: 2016年5月1日

在英语的环境中学习英语

戴尔豪西大学暑期英语夏令营,通过英语课程和实践来练习、 提高你的英语技能。上午的课程主要包括强化阅读、写作、口 语和听力训练。下午的课程是通过英语培训班中的互动,运用 你所学到的语言知识在真实生活中练习。

了解加拿大

周末,会组织大家参观当地景色优美的公园、沙滩、湖泊和新 斯科舍省著名的历史遗迹。哈利法克斯是加拿大最友好的城市, 尤其是夏季的各种节日和丰富的活动让这个城市更加生动多彩。

安全便利的住宿

住宿就在校园里面,戴尔豪斯大学的学生公寓。会有专门讲英 文的加拿大语言助理跟大家住在同一学生公寓,方便大家更好 的交流练习,并组织一些有趣和学习性质的活动,让大家每天 有更多机会在课上和生活中练习讲英文。

学费(每人): 3300 加币 费用包括:

- ●学费
- ●课本和学习资料
- ●雅思准备课程
- ●学术实践活动
- ●戴尔豪西大学网上学习环境
- ●学生公寓住宿
- ●无线网络
- ●城市公交卡
- ●周末活动和郊游

不包括:

- ●用餐和其他生活费用
- ◆往返加拿大的国际机票
- ●与课程无关的交通花费